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Sloupek pana starosty 

Vážení spoluobčané, milí sousedé, 
přátelé,  
 
dostává se Vám do rukou první číslo  
zpravodaje. Pořád jsme si říkali, že není 
o čem psát, a najednou máme příspěvků 
skoro na celou knihu. 
 
Při přípravě úvodního slova jsem se 
podíval do posledního zpravodaje 
z loňského roku, kde jsem se rozepsal, 
co všechno připravujeme na letošní rok. 

A dá se říct, že se nám povedlo 
realizovat vše, co jsme plánovali. Máme 
nový dopravní automobil pro hasiče a   
upravený přívěs na stříkačku.  

Dokončily se práce na opravě a doplnění 
technologie ve vodojemu. Díky 
vybudování nového vrtu a zvětšení 
akumulace vodojemu už nemáme 
problémy se zásobením obce vodou. 
Došlo jen k jedné kratší odstávce, ale to 
byl problém technický, nikoliv 
z nedostatku vody. 

Provedli jsme také výměnu veřejného 
osvětlení a dokončili jsme i výměnu 
vystrojení elektroměrných rozvaděčů 
pro tato světla. Na Vyhlídkách budeme 

měnit osvětlení mimo dotaci. Již několik 
let se plánuje překládka rozvodů 
vysokého napětí a vzdušných rozvodů 
elektřiny ze strany EGD, a s tím i 
rekonstrukce veřejného osvětlení. 
Bohužel vznikají problémy s některými 
vlastníky pozemků a projekt se proto 
několikrát měnil. V tuto chvíli jen 
vyměníme osvětlovací tělesa a uvidíme, 
jak se situace bude dále vyvíjet.  
 
Již nyní s ostatními zastupiteli obce 
plánujeme, co budeme dělat v příštím 
období, a co důležitého nás čeká 
v příštím roce. O tom už ale více uvnitř 
tohoto zpravodaje.  
 
A teď už jen pár slov na závěr. Příroda se 
začala připravovat krásným podzimem 
k odpočinku, a i nám ukazuje, že začíná 
období, kdy je třeba si odpočinout a 
v klidu projít celým adventem a nabrat 
sílu do dalšího roku. 
K tomu mi dovolte, abych vám všem 
popřál spoustu zdraví, štěstí a lásky. 
Těším se s Vámi na viděnou na obecním 
úřadě či na plánovaných akcích. 
 

Pavel Halámka 
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Odpad na pozemcích pana Růžičky 

V krátkosti se vyjádřím ke skladování 
odpadu na pozemcích pana Růžičky na 
Vyhlídkách. Věřte nám, že se uvedeným 
problémem zaobíráme již dlouhou 
dobu, ale máme hodně svázané ruce. 
Oslovili jsme o pomoc, nebo radu 
odbory životního prostředí, hasiče, 
hygienu, ale všichni jsou stejného 
názoru - pokud dotyčný shromažďuje 
materiál na svém pozemku, těžko se 
s tím něco dělá. Proto jsme přikročili 
k zahájení správního řízení dle Zákona o 

obcích § 66, kdy se fyzická osoba 
dopustí přestupku tím, že neudržuje 
čistotu a pořádek na pozemku, který 
užívá nebo vlastní, a tím naruší vzhled 
obce, nebo naruší životní prostředí v 
obci nebo odloží věc mimo vyhrazené 
místo. Bohužel pan Růžička nepřebírá 
korespondenci a nekomunikuje. A když 
jsem s ním naposledy mluvil na podzim 
roku 2023, bylo mu divné, že si na něho 
stěžujeme nejen my jako obec, ale i 
sousedé.  

Pavel Halámka

 

Jak jsme hospodařili v roce 2023 
 
V roce 2023 byl příjem do obecního 
rozpočtu  10.463.897,80,-Kč a výdaje ve 
výši  7.459.663,09,- Kč. Zůstatek na 
účtech k 31. 12. 2023: 6.071.860,-Kč. 
Ke konci roku 2023 mělo Jivno již 419 
občanů. Dětí do 15 let je 86, z toho  
chlapců 44 a 42 dívek, dětí 15-18 roků je 
11, z toho 6 chlapci a 5 dívek, dospělých 
je 307, mužů 158, žen 148. 
  
Dotace, získané v roce 2023: 
V roce 2023 jsme nezískali žádné 
dotace. 
 

 

Poděkování  

Přišlo nám jedno poděkování. A protože 
to poděkování patří hlavně vám, kteří 
jste přispěli, zveřejňuji ho zde, ve 
zpravodaji: 

Vážený pane starosto,  
ráda bych Vám vyjádřila velké 
poděkování za podporu našeho hospice 
v rámci závodu – Běh okolo Jivna. 
Celkový výtěžek v kasičce, která byla 
umístěna na akci je 2.310,- Kč. 
 
Díky dárcům, jako jste Vy, můžeme 
poskytovat a zkvalitňovat péči 
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nevyléčitelně nemocných v blízkosti své 
rodiny, kteří si přejí zemřít DOMA 
bezbolestně, beze strachu a důstojně. 
 
Finančního daru si velice vážíme a 
děkujeme.  
 
Krásné dny a sportu zdar. 
 
Mgr. Pavlína Čalounová 

Fundraiserka pro Domácí hospic Ledax 

A ještě jeden příspěvek z FB stránek 
Jihočeský triatlon a Domácí hospic 
Ledax: 

K létu sport zkrátka patří a my jsme rádi, 
že jsme byli součástí hned čtyř závodů, 
díky kterým se podařilo vybrat krásnou 
částku 21.685,-Kč. Děkujeme 
triatlonovým klubům TriSK ČB a Šutři 
Prachatice, kteří nás opět oslovili ke 
spolupráci. 

Děkujeme za podporu také Obec Jivno, 

Město Prachatice a městu Netolice, 

Jihočeský triatlon a Autokempu 

Podroužek. Částku využijeme na nákup 

léků a zdravotnického materiálu, které v 

naší péči denně využíváme. 

Pavel Halámka 

Smlouva o spádovosti 

Již několik roků neměla obec uzavřenou 
veřejnoprávní smlouvu s jakoukoliv 
školou o spádovosti. To znamená o 
přednostním umisťování dětí do 
školských zařízení. Až v letošním roce se 
nám povedlo uzavřít Memorandum o 
spolupráci Dobrovolného svazku obcí 
POD BABOU a Základní školy a mateřské 
školy VŠTE s.r.o. při zajištění kapacit 
v oblasti předškolního a základního 
vzdělávání. Pokud tedy budete mít vy, 
rodiče zájem, tahle možnost je tu pro 
vás. Je zde možnost umístění dětí jak do 
základní školy, ale i do tříd mateřské 
školy. 

 Pavel Halámka 

 

Mobilní rozhlas 

Rád ještě využiji prostor k zopakování 
informace pro občany, kteří mají zájem 
získávat důležité informace z obecního 
úřadu (krizové, kulturní, společenské 
aj.) přes službu „Munipolis – Mobilní 
rozhlas“, aby provedli registraci.  Zvolit 
si můžete způsob zasílání informací do 
aplikace, na e-mail nebo formou SMS. 
Registrace je možná na webových 

https://www.facebook.com/domacihospicledax?__cft__%5b0%5d=AZUMW3Ap9EILvyhH0iulVMCEB0BIPLrPH5RU9Oq-bfQG1UC3vJfBzKHfrTak3iGxN5TaBsmHJJiIgDIXRr7mZpWcwC4bDali00m_Eyuc-zduuK3FameDiMID1feC1wM1EnD9sXqpfHuK2-F5uG-Tu9_tg8bdvDxGusebiOLSiCkbZsU4MNNrY9ljH3h5R9UkQ4o&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/domacihospicledax?__cft__%5b0%5d=AZUMW3Ap9EILvyhH0iulVMCEB0BIPLrPH5RU9Oq-bfQG1UC3vJfBzKHfrTak3iGxN5TaBsmHJJiIgDIXRr7mZpWcwC4bDali00m_Eyuc-zduuK3FameDiMID1feC1wM1EnD9sXqpfHuK2-F5uG-Tu9_tg8bdvDxGusebiOLSiCkbZsU4MNNrY9ljH3h5R9UkQ4o&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/triskcb?__cft__%5b0%5d=AZUHaEPbEVuca6zaznOyrNrzSqetjMJwLlcqp1G6_JK2X3Q4zW2idHm2Re84phY8pbIDlsaZ7ETiMZ3gSxhTMONux2NlhSSdD-b3UBonbqtTZV9GFT0o9B3aVGWCtU0HFBfB7YtQ1Ja9x3UDBSfNJJ9TQNviGEUeN97AQDUC2xiUIjbdHHy51EwVja03iLKZkTF1xhOpocCvkRs2EI8-Pu4P-D1CSPiDd5IPLzLsl5sjOnQhkyTYMWS6wonGQoWUubs&__tn__=-%5dK-y-R
https://www.facebook.com/obecjivno?__cft__%5b0%5d=AZUHaEPbEVuca6zaznOyrNrzSqetjMJwLlcqp1G6_JK2X3Q4zW2idHm2Re84phY8pbIDlsaZ7ETiMZ3gSxhTMONux2NlhSSdD-b3UBonbqtTZV9GFT0o9B3aVGWCtU0HFBfB7YtQ1Ja9x3UDBSfNJJ9TQNviGEUeN97AQDUC2xiUIjbdHHy51EwVja03iLKZkTF1xhOpocCvkRs2EI8-Pu4P-D1CSPiDd5IPLzLsl5sjOnQhkyTYMWS6wonGQoWUubs&__tn__=-%5dK-y-R
https://www.facebook.com/mestoprachatice?__cft__%5b0%5d=AZUHaEPbEVuca6zaznOyrNrzSqetjMJwLlcqp1G6_JK2X3Q4zW2idHm2Re84phY8pbIDlsaZ7ETiMZ3gSxhTMONux2NlhSSdD-b3UBonbqtTZV9GFT0o9B3aVGWCtU0HFBfB7YtQ1Ja9x3UDBSfNJJ9TQNviGEUeN97AQDUC2xiUIjbdHHy51EwVja03iLKZkTF1xhOpocCvkRs2EI8-Pu4P-D1CSPiDd5IPLzLsl5sjOnQhkyTYMWS6wonGQoWUubs&__tn__=-%5dK-y-R
https://www.facebook.com/mestoprachatice?__cft__%5b0%5d=AZUHaEPbEVuca6zaznOyrNrzSqetjMJwLlcqp1G6_JK2X3Q4zW2idHm2Re84phY8pbIDlsaZ7ETiMZ3gSxhTMONux2NlhSSdD-b3UBonbqtTZV9GFT0o9B3aVGWCtU0HFBfB7YtQ1Ja9x3UDBSfNJJ9TQNviGEUeN97AQDUC2xiUIjbdHHy51EwVja03iLKZkTF1xhOpocCvkRs2EI8-Pu4P-D1CSPiDd5IPLzLsl5sjOnQhkyTYMWS6wonGQoWUubs&__tn__=-%5dK-y-R
https://www.facebook.com/triatlonjih?__cft__%5b0%5d=AZUHaEPbEVuca6zaznOyrNrzSqetjMJwLlcqp1G6_JK2X3Q4zW2idHm2Re84phY8pbIDlsaZ7ETiMZ3gSxhTMONux2NlhSSdD-b3UBonbqtTZV9GFT0o9B3aVGWCtU0HFBfB7YtQ1Ja9x3UDBSfNJJ9TQNviGEUeN97AQDUC2xiUIjbdHHy51EwVja03iLKZkTF1xhOpocCvkRs2EI8-Pu4P-D1CSPiDd5IPLzLsl5sjOnQhkyTYMWS6wonGQoWUubs&__tn__=-%5dK-y-R
https://www.facebook.com/triatlonjih?__cft__%5b0%5d=AZUHaEPbEVuca6zaznOyrNrzSqetjMJwLlcqp1G6_JK2X3Q4zW2idHm2Re84phY8pbIDlsaZ7ETiMZ3gSxhTMONux2NlhSSdD-b3UBonbqtTZV9GFT0o9B3aVGWCtU0HFBfB7YtQ1Ja9x3UDBSfNJJ9TQNviGEUeN97AQDUC2xiUIjbdHHy51EwVja03iLKZkTF1xhOpocCvkRs2EI8-Pu4P-D1CSPiDd5IPLzLsl5sjOnQhkyTYMWS6wonGQoWUubs&__tn__=-%5dK-y-R
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stránkách Obce Jivno v sekci Obec – 
Mobilní rozhlas .  

Pokud budete s registrací i tak 

potřebovat po moci, jsme Vám 

k dispozici na telefonu nebo osobně. 

  Pavel Halámka 

 

Nový systém odpadového 
hospodářství v Jivně od roku 2025 

Od nového roku nás čeká zásadní změna 

v odpadovém hospodářství. V roce 2025 

přecházíme totiž na systém, který 

přinese větší udržitelnost a férovější 

podmínky pro ty, kteří aktivně třídí 

odpad. Zavedením programu „Třiď a 

ušetři“ chceme motivovat Jiveňáky 

k tomu, aby nám separací odpadu 

pomohli splnit cíle stanovené státem. 

Proč měníme systém: 

Důvodem pro změnu jsou vyšší nároky 

státu na třídění odpadu. Chceme být 

také spravedlivější a finančně odměnit 

ty z vás, kteří aktivně třídí a snaží se 

minimalizovat produkci směsného 

odpadu. Dalším důvodem je také to, že 

naše obec každoročně doplácí přibližně 

520 000 Kč za svoz. Díky snížení  

 

 

 

produkce směsného odpadu chceme 

postupně tuto částku snižovat. 

Jaké budou hlavní změny od roku 2025: 

Zavádíme program „Třiď a ušetři“ – 

nový projekt obce Jivno, určený pro 

domácnosti s vlastními sběrnými 

nádobami. Finančně odměníme 

domácnosti s nižší produkcí směsného 

odpadu. Odměna za rok se bude odvíjet 

od hmotnosti vyvezeného odpadu a 

může dosáhnout výše až 400 Kč na 

osobu. 

Všechny popelnice na směsný odpad 

budou při třech posledních 

prosincových svozech očipovány a od 

ledna 2025 při vývozu váženy. 

Každá domácnost dostane nádobu na 

bioodpad zdarma.  Svozy nádob na 

bioodpad se budou střídat se svozy 

nádob se směsným odpadem. 

https://www.jivno.cz/obec/mobilni-rozhlas/
https://www.jivno.cz/obec/mobilni-rozhlas/
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Sběrné nádoby pro chataře budou 

oploceny a uzamčeny. Po zaplacení 

místního poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství dostanou 

uživatelé klíče od kotce se sběrnými 

nádoby. Kotce budou osazeny 

kamerovým systémem se záznamem. 

Tímto chceme zamezit tomu, aby nám 

do těchto sběrných nádob vozili odpad 

občané z okolních obcí nebo sem 

chataři vozili stavební suť z rekonstrukcí 

jejich rekreačních objektů. Zakládání 

černých skládek budeme i nadále 

intenzivně řešit s PČR. 

Koho se budou změny nejvíce týkat: 

Změny jsou zaměřeny na domácnosti 

s vlastními sběrnými nádobami a 

odměny budou poskytnuty všem 

domácnostem, které nám doručily 

vyplněný dotazník nebo dotazník 

vyplnily online nebo nám ho doručí do 

30. 11. 2024.  

Jak třídíme a kam směřujeme: 

Za rok 2023 jsme společně vytřídili 

pouze 28 % odpadu. Pro splnění cílů 

stanovených státem budeme 

potřebovat zvýšit toto procento na 55 % 

už do roku 2025 a na 65 % do roku 2030. 

Pokud na tato čísla nedosáhneme, hrozí 

obci vysoké pokuty. 

Jak vysoký bude poplatek za obecní 

systém odpadového hospodářství: 

Místní poplatek za obecní systém 

odpadového hospodářství pro rok 2025 

zůstává stejný, a to 1 000 Kč na osobu za 

rok. Pokud však budete poctivě třídit, 

máte možnost získat odměnu až 400 Kč 

na osobu. 

Informace o změně systému jste 

obdrželi v letáčku s dotazníkem, který 

jsme vám vložili spolu s volebními lístky 

do poštovní schránky. Dále jsme 

informace komunikovali na našich 

webových stránkách a sociálních sítí. 

Pokud jste dotazník vyplnili a doručili, 

moc děkujeme. Pokud jste tak ještě 

neučinili, doručte nám ho nejpozději do 

30. 11. 2024. Dotazník je součástí 

informativního letáku, který je v příloze 

tohoto zpravodaje. Pokud nám dotazník 

do této doby nedoručíte, nebudete 

zařazeni do programu „Třiď a ušetři“. 

             Marek Mühlstein 
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Sportovní okénko 

Běh okolo Jivna přilákal závodníky od 
nejmenších po dospělé  

V sobotu 25. května se v Jivně 
uskutečnil oblíbený Běh okolo Jivna -  
sportovní akce, která nabídla soutěžní 
zážitek všem věkovým kategoriím. Pod 
záštitou starosty obce Pavla Halámky se  

 

na trať vydali nejen dospělí běžci, ale i ti 
nejmladší účastníci, kteří s nadšením 
předvedli své sportovní dovednosti. 
Závod přinesl zajímavé individuální 
výkony, které ocenili jak diváci, tak 
organizátoři. Běh okolo Jivna se stal 
tradiční událostí, která každoročně 
přiláká běžce všech věkových kategorií. 
Podstatou závodu však zůstává kromě 
sportovních výkonů a výsledků 
především příjemně strávené 
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odpoledne s dětmi a rodinami. Díky této 
pohodové atmosféře se Běh okolo Jivna 
stává akcí, kde si Jiveňáci i ostatní 
návštěvníci mohou užít společný den 
plný pohybu a radosti.  

Jivno hostilo další ročník Jivenského 

triatlonu 

V sobotu 13. července se v Jivně 

uskutečnil již 8. ročník Jivenského 

triatlonu, který opět přilákal sportovce z 

blízkého i vzdálenějšího okolí.  

Náročná trať s plaveckým úsekem 750 

metrů v rybníku Mrhal, 15kilometrovou 

trasou na horském kole a závěrečným 

5kilometrovým během prověřila kondici 

a odhodlání všech závodníků. Akce 

zahrnovala také charitativní sbírku na 

podporu Domácího hospicu LEDAX z 

Českých Budějovic. Tento charitativní 

rozměr dodal závodu zvláštní 

atmosféru, kde sportovní úsilí dostalo 

další rozměr – pomoc těm, kteří ji 

potřebují. 

Děkujeme všem účastníkům a 

pořadatelům za parádní závod a 

organizaci.   

            Marek Mühlstein  

 

 

SDH Jivno 

Sezóna 2024 u Jivenských hasičů 

Tento rok byl pro SDH Jivno přelomový, 

po loňské přípravné sezóně začalo jezdit 

na soutěže naše družstvo mladších 

žáků. První soutěž děti absolvovaly v 

červnu v Dubičném společně s naším 

družstvem mužů. Družstvo mladších 

žáků při své premiéře skončilo s časem 

30:27 šesté z dvanácti. Na páté místo 

chybělo jen 0,83 sekundy. Na premiéru 

krásný výsledek a dobrý vstup do  

 

 

sezóny. Všichni mladí závodníci byli ze 

soutěže nadšeni. K dobrému zážitku 

přispělo i ideální počasí, domluvený    

nízký průlet letadel a skvělá organizace 

soutěže. Pomyslnou třešničkou na 

dortu byl stříbrný úspěch družstva mužů 

s časem 24:12. Další závody mladších 

žáků byly 10. 8. ve Štěpánovicích, 17. 8. 

v Libníči a 6. 10. v Úsilném. Ne všude se 

zadařilo, ale všechny útoky děti 

dokončily a bojovaly ze všech sil. Konec 

sezóny jsme s dětmi oslavili ve volných 

prostorách obecního úřadu – se 
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svolením pana starosty, kterému tímto 

děkujeme za možnost využití 

vytápěného zázemí. Ve čtvrtek před 

Dušičkami měli malí hasiči strašidelnou 

stezku lesem. Líbila se jim a prošli si ji 

všichni dvakrát.  

Tréninků a soutěží se pravidelně 

zúčastňuje jedenáct dětí.  

Družstvo mužů kromě soutěže v 

Dubičném závodilo 8. 5. v Rudolfově a v 

okleštěné sestavě s výpomocí bratrů 

hasičů ze sousedních sborů i v Libníči. 

Výkon z Dubičného ovšem nebyl 

překonán.  

Tímto bych chtěl poděkovat všem, kteří 

aktivně přispívají k udržování tradice 

SDH Jivno. 

                Ondřej Votruba

 

Nové posily místních hasičů 

Počátkem června dorazila do Jivna nová 

hasičská dodávka. Je svítivě červená, má 

majáky a uveze až 9 lidí. Primárně je 

určena místní zásahové jednotce 

dobrovolných hasičů pro její transport 

na místo zásahu. Sekundárně ji mohou 

používat místní dobrovolní hasiči pro 

cesty na soutěže, nebo obec pro převoz 

lidí/nákladu. Zakoupila ji obec, 

dotacemi přispělo Ministerstvo vnitra 

(450.000,- Kč) a Jihočeský kraj 

(300.000,- Kč). Než začaly letní 

prázdniny, přihlásil ji starosta obce do 

registru motorových vozidel, na 

krajském hasičském záchranném sboru 

naladili její vysílačku na správné 

hasičské frekvence a byla zařazena „do 

výjezdu“ – tedy do stavu, kdy krajské 

operační středisko hasičů v Budějovicích  

 

ví, že máme tuto techniku připravenou k 

použití. Velitelé a strojníci naší zásahové 

jednotky zase mají přístup do systému 

profesionálních hasičů a v případě 

alternativního využití dodávky každou 

jízdu hlásí. Je tak zajištěný nepřetržitý 

přehled a dohled nad novou technikou a 

jejím využíváním.  

V září navíc došlo k přestavbě podvozku 

přípojné požární stříkačky ze závěsu za 

traktor na standardní spojovací zařízení 

za osobní automobil (kouli). Součástí 

přestavby bylo i vyřešení chybějících 

dokumentů k původnímu vozíku. Nový 

přívěs má své výrobní číslo, technický 

průkaz, SPZku a pojištění. Spřáhnout se 

dá právě s hasičskou dodávkou. Těmito 

změnami se tak zásadně zvýšily 

operační možnosti jivenské zásahové 

jednotky. Navíc dostali (nejen) mladí  
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hasiči možnost bezpečně hromadně 

cestovat na soutěže po okolí. Jelikož 

jsme byli široko daleko posledním 

sborem, který hasičský vozík tahal 

traktorem, končí tímto traktorová 

epocha vesnických hasičů. Časy se 

prostě mění. 

Ondřej Votruba

 

 

Sportovně relaxační areál Jivno 

Vážení Jiveňáci, v minulém vydání 
Jivenského zpravodaje jsem vás 
seznámil se záměrem vybudovat areál 
pro aktivní i pasivní aktivity, kde si 
budeme moci všichni v klidu 
odpočinout, pohrát si nebo zasportovat.  
Nyní bych vás rád informoval o tom, v 
jaké fázi se aktuálně nacházíme a jak 
probíhaly samotné přípravy. 
 
Při tvorbě projektové dokumentace 
jsme museli vyřešit připomínky 
dotčených orgánů, což nás donutilo 
změnit rozložení jednotlivých prvků v 
areálu nebo upravit technické zázemí. 
Když jsme se konečně těšili z dokončení 
projektu, zjistili jsme, že přes pozemek 
vedou telekomunikační kabely, o 
kterých jsme nevěděli, a na které nebylo 
vydáno žádné věcné břemeno. Prostě 
tam kabely byly a nebyly k nim žádné 
záznamy. I tuto komplikaci se nám  
podařilo vyřešit a s firmou Cetin jsme se 
dohodli na jejich přeložení. Během  
 

 
 
 
 
samotného stavebního řízení jsme se 
dále museli vypořádat s dalšími 
připomínkami, což bohužel posunulo 
zahájení výstavby. 
 
Současně s realizací projektové 
dokumentace jsme požádali o dotaci z 
Krajského investičního fondu. Dočkali 
jsme se kladné odpovědi a byl nám 
přiklepnut příspěvek ve výši 4,5 milionu 
Kč, což je naprosto skvělá zpráva. Tato 
částka nás velmi motivovala do další 
práce. Následovalo výběrové řízení na 
zhotovitele areálu, které proběhlo 
v souladu se zákonem o veřejných 
zakázkách. Vybrali jsme nejnižší 
cenovou nabídku ve výši 8 782 408,38 
Kč bez DPH. V ceně je zahrnuta i stavba 
příjezdové komunikace ke sportovišti a 
uložení inženýrských sítí. Zhotovitelem  
by měla být firma SPORTOVNÍ PODLAHY 
ZLÍN, s.r.o., která má hezké realizace a 
dobré recenze. Věřím, že realizace 
proběhne v pořádku a brzy se budeme 
moci pochlubit novým a hezkým 
areálem. Termín dokončení záměrně 
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nezmiňuji, ale bylo by skvělé přijít na 
slavnostní zahájení v letním oblečení 

     . 
 
Co se týče financování této akce, 
děláme vše pro to, abychom získali co 
nejvíce finančních prostředků z 
dotačních programů. Již zmíněných 4,5 
milionu Kč z Krajského investičního 
fondu je částka, které si nesmírně 
vážíme - bez ní by nebylo možné areál 
realizovat v takovém rozsahu. Stále 
čekáme, zda Ministerstvo pro místní 
rozvoj ČR vypíše v roce 2025 dotační 
programy na výstavbu dětských hřišť a 
sportovních areálů. Pokud ano, určitě 
požádáme o další finanční pomoc. 
Pokud se nám další dotace nepodaří 
získat, jsme připraveni zbytek doplatit z 
obecních úspor, případně krátkodobým 
úvěrem. Níže naleznete QR kód a odkaz, 
prostřednictvím kterého si můžete 
prohlédnout vizualizaci celého areálu. 
Prosíme však, abyste měli na paměti, že 

se jedná pouze o digitálně vytvořenou 
podobu, která se ve skutečnosti bude o 
něco lišit. 

Na závěr se možná budu opakovat, ale 
chtěl bych upřímně poděkovat všem, 
kteří nám jakýmkoli způsobem 
pomáhají a podporují nás při realizaci 
tohoto projektu! Ve většině případů se 
setkáváme s kladnými ohlasy, za což 
jsme velmi vděční, a tyto reakce nás 
motivují k další práci.  

              https://sqzr.cz/udexi 
 

         Marek Mühlstein 
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Ve stručnosti 

Změna v jízdním řádu Stibusu. Od září 
doznal jízdní řád drobných změn. 
Upravený jízdní řád najdete na konci 
zpravodaje. 

Virtuální prohlídka obce Jivno na našich 
webových stránkách. Pokud se chcete 
proletět po naší obci, tak si nemusíte již 
kupovat drahé výletní lety, ale stačí se 
podívat na naše stránky, kde naleznete 
v sekci „Obec“ odkaz na virtuální 
prohlídku obce. 

Informační SMS. Pokud chcete dostávat 
důležité obecní informace, například o 
odstávkách elektrické energie nebo 
další případná výstražná varování, 

můžete se na našich stránkách 
registrovat a my vám je pak zašleme 
rovnou na mobilní telefon. 

Umístění reklamního banneru. Pokud 
máte zájem o umístění reklamního 
banneru v našem zpravodaji, pošlete 
nám email na info@jivno.cz, my Vás 
budeme kontaktovat a domluvíme 
s Vámi podrobnosti. 

Nový strom u kapličky. Kvůli stáří a 
suchým větvím jsme pokáceli strom u 
kapličky. Na jeho místo zasadíme nový, 
který bude připraven na slavnostní 
rozsvícení 30. listopadu. 

                        Marek Mühlstein 

 

Akce, které připravujeme  

30. 11. 2024 – 17:00 hodin, rozsvícení 
vánočního stromku na návsi 

07. 12. 2024 - 15:00 hodin, Mikulášská 
s doprovodným programem 
v Hospůdce na návsi 

 

21. 12. 2024 – 17:00 hodin, vánoční 
posezení při svíčkách v Hospůdce na 
návsi 

24. 12. 2024 - 15:00 – 16:00 hodin, 
Betlémské světlo 

  Pavel Halámka 

  

mailto:info@jivno.cz
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Informace pro Jiveňáky 
 
Obec Jivno 
Jivno 34, Jivno 373 71 
Tel: 387229279, 725031288 
IČ: 00581411  
E-mail: obec@jivno.cz 
IDDS: cw6amsp 
 
Zastupitelé obce 
Pavel Halámka 
starosta 
Lukáš Šanda 
místostarosta  
Josef Šimek 
zastupitel 
Daniel Petříště 
zastupitel 
Marek Mühlstein 
zastupitel 
 
Úřední hodiny obce 
Pondělí: 18:00 - 19:00 

 

 

Svozový plán obce (rok 2024) 
Komunální odpad: úterý 
Plasty: pátek 
Papír: každý sudý pátek 
Sklo a kovové obaly: 1x za měsíc 
Velkoobjemový odpad: 2x ročně 
 
Sběrný dvůr 
ENVISAN-GEM, a.s. 
Adresa: Hůry 149, Rudolfov 
Otevírací doba: 
Pondělí - pátek 7:00 - 15:30 
 
Pošta Rudolfov 
Adresa: 
Třeboňská 14/28  
Rudolfov 
Otevírací doba: 
Pondělí: 11:00 - 12:00, 13:00 - 18:00 
Úterý: 8:00 - 12:00, 13:00 - 15:00 
Středa: 11:00 – 12:00, 13:00 - 18:00 
Čtvrtek: 8:00 - 12:00, 13:00 - 15:00 
Pátek: 8:00 - 12:00, 13:00 - 15:00 
Otevírací doba je aktuální k 30. 10. 
2024. Občasně dochází ke změně 
provozní doby. 

Jivenský zpravodaj, vydává obec Jivno, Jivno 34, 37371, vydáno dne: 15. 11. 2024, 
registrováno Ministerstvem kultury pod číslem: MK ČR E22102. Vychází třikrát do roka. 
Uzávěrka příštího vydání je 15. 3. 2025, kontakt: obec@jivno.cz.
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Jízdní řád Stibusu 
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